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TABİAT VARLIKLARINI KORUMA 
GENEL MÜDÜRÜ`NDEN ANLAMLI ZİYARET

İlçemizdeki sorunları yerinde  incelemeye  gelen Tabiat Varlıklarını Koruma Genel Müdürü Osman 
İyimaya 20 Ağustos Çarşamba  günü Fethiye  Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti.

Fethiye Ticaret ve Sanayi  Odası’nı ziyarete gelen Tabiat Varlıklarını Koruma Genel Müdürü Osman 
İyimaya’yı  Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan,Meclis Başkanı Osman Çıralı ve yönetim kurulu  üyeleri 
karşıladı.

Kurvaziyer limanı,körfezin temizliği, Babadağ teleferik projesi, Kayaköy’ün turizme  kazandırılması, 
Ölüdeniz’in  altyapı  ve  arıtma  sorunlarını detaylı olarak aktaran FTSO Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan 
‘’Fethiye doğal bir liman ve bu  liman  maalesef  her geçen  yıl sığlaşmakta  ve  kirlenmekte  bunun  için  ön-
lemler  alınmalı ve  çalışmalar  yapılmalı ayrıca Ölüdeniz altyapı ve arıtma sorununun bir an önce çözümü için 
de çalışma  başlatılması gerekiyor.Fethiye’nin gelişmesi,12 ay turizm  faaliyetlerini sürdürmesi için  projeler  
üretiyoruz.BabadağFethiye  turizmi için son derece önemli bir  fırsat bu fırsatı iyi değerlendirmek için teleferik  
projesinin hayata  geçirilmesi gerekiyor.Bunun için de sizlerden  desteklerinizi esirgememenizi bekliyoruz’’dedi.
FTSO Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan sözlerine, Tabiat Varlıklarını Koruma Genel Müdürü Osman 
İyimaya bizlere bürokratik anlamda bugüne kadar çok yardımcı olmuştur kendisine  çok teşekkür ediyoruz.
Bundan sonrası içinde yardımlarınızın devamını diliyoruz şeklinde devam etti.

Haberin devamı için lütfen web sitemizi ziyaret ediniz. www.fto.org.tr



 MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRÜNDEN 
 MELİG PROJESİNE TAM DESTEK

Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreteri Füsun Şahin ve AR-GE  ve Uluslararası  İlişkiler biri-
minden Meltem Şimşek yeni atanan Fethiye İlçe Milli Eğitim Müdürü Hasan Doğan’ı makamında 

ziyaret etti;  MELİG Projesi için destek istedi.  

Genel Sekreter Füsun Şahin, Fethiye ve Seydikemer’de  iş piyasasının ihtiyaçlarını karşılamak amacıyla 
mesleki ve teknik eğitimin kalitesini arttırmaya yönelik  Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası tarafından hazırlanan 
AB tarafından 240 Bin Avro hibe desteği almaya hak kazanan   “Meslek Lisesi İşinin Güvencesi Projesi”ni 
hakkında İlçe Milli Eğitim Müdürü Hasan Doğan’a  detaylı bilgi verdi.

19 Ağustos Salı günü yapılan ziyarette Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreteri Füsun Şahin, 
“Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı’nın açtığı bu hibe çağrısının temel amacı, mesleki ve teknik eğitimin 
kalitesinin artırılması” olduğunu belirterek sözlerine şöyle devam etti:   “İlçemizde mesleki ve teknik eğitim 
veren okullar ile işletmeler arasında bağın güçlendirilmesi gerekiyor. Bu noktada hem patronların hem de 
mesleki ve teknik eğitim kurumlarının  ciddi katkılarına ihtiyaç var.  İş dünyasının ihtiyacı olan ara eleman 
ihtiyacının karşılanması için okulların ve iş dünyasının aynı dili konuşması, ihtiyaçlarını tanımlanması ve 
bunları giderecek yönde birlikte adımlar atması gerekli. Öte yandan mesleki ve teknik eğitimin kalitesinin 
arttırılması için müfredat başta olmak üzere   altyapı ve ekipman eksikliğinin giderilmesi zorunlu. Ayrıca 
aileler ve öğrenciler nezdinde   mesleki ve teknik eğitime yaklaşımın  olumlu  hale getirilmesi gerekli. İşte 
saydığımız bu ihtiyaçlardan yola çıkarak  MELİG projesi ile  3 temel amaca ulaşmaya çalışacağız.

Haberin devamı için lütfen web sitemizi ziyaret ediniz. www.fto.org.tr



 HAL YASASI İLE TARIM TİCARETİ GÜÇLENECEK

Muğla Büyükşehir Belediye Meclis Üyesi Atabey Akgün ve Muğla Büyükşehir Belediye Hal Daire 
Başkanı Şevket Gülen 21 Ağustos Perşembe günü Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 

Başkanı Akif Arıcan’a nezaket ziyaretinde bulundu.

Ziyarette Atabey Akgün, 15 -18 Eylül tarihlerinde yapılacak Moskova Gıda Fuarı’nda Fethiye Ticaret ve 
Sanayi Odası’nca sektör temsilcileriyle birlikte bölgemizin ve Fethiye’mizin tarımsal yönünün Fethiye stantı 
ve Fethiye markası olarak  tanıtılmasından dolayı duyduğu mutluluğu belirterek teşekkürlerini iletti. Akgün 
“Rusya’nın ülkemiz ve bölgemiz için en büyük ihracat pazarı olduğunu düşünürsek, bu fuar hem üreticilerimiz 
hem de Fethiye’de ihracat yapmak isteyen üyeleriniz için çok iyi bir fırsat. Uluslararası bir fuarda bölgedeki 
tarım ticareti için böylesine önemli bir girişimde bulunduğunuzdan dolayı Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası   
Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan ve Yönetim Kuruluna çok teşekkür ederim.” dedi.

Muğla Büyükşehir Belediyesi Hal Daire Başkan Şevket Gülen yaptığı açıklamada “Bölgedeki tüm hal-
leri inceleyip eksik yanlarımızın geliştirilmesi için neler yapılabileceğini bulmaya çalışıyoruz. Hem üretici, 
hem satıcı, hem komisyoncu daha iyi nasıl bir hizmet sağlar, bunları ortaya çıkarmak istiyoruz. Amacımız 
hallerimizdeki kaliteyi artırmak. Bunu da sivil toplum kuruluşları ile yapmayı hedeflemekteyiz. Ekim ayında 
yapacağımız toplantıda Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası’nın desteklerini beklemekteyiz.

Hallerin giriş ve çıkışlarını daha düzenli hale getirip kontrollerini daha sağlıklı yapmak için çalışacağız.
Şimdiye kadar yol denetimleri ve diğer denetim çalışmalarımız neticesinde  %80’lerde olan kayıt dışılığı %40’lara 
düşürdük. Ayrıca yeni oluşturacağımız mobil aracımızla bölgemizde yol denetimlerini hızlandıracağız. Bu 
çalışmalarda oda olarak daha önce Karaçulha Bölge Hali’nde göstermiş olduğunuz desteğin devamını bekle-
mekteyiz ” dedi.

-Haberin devamı için lütfen web sitemizi ziyaret ediniz. www.fto.org.tr



https://www.facebook.com/fethiyetso
  https://twitter.com/ftso1901

http://www.youtube.com/channel/UCVhg1KvFZjlI67Zu8O4xL4w



HER YERDE ELEMAN ARAMAYIN...

www.fethiyekariyer.com

116. KANTON FUAR

Bosa Tur’dan alınan yazıda, Ekim ayı içinde 116. si düzenlenecek olan Çin İhraç Malları Fuarı’na (Kanton 
Fuarı) tur programları düzenleneceği bildirilmektedir.

Program ile ilgili detaylı bilgi web sayfamızdaki duyuruda ekte sunulmuştur.



ODA AİDATLARINIZI 
KREDİ KARTINIZLA 
İNTERNET SİTEMİZDEN 
ÖDEYEBİLİRSİNİZ.

www.fto.org.tr

GIDADA ZAM GERİLİMİ ARTTI

Tarım fiyatlarındaki artıştan sanayici üreticiyi 
sorumlu tuttu. Üretici tepki gösterdi: Zamma 

bahane arıyorsunuz!

TGDF Başkanı Şemsi Kopuz’un hammadde 
fiyatlarındaki artış nedeniyle çiftçileri “spekülatörler-
in efendisi” olarak nitelemesine TZOB ve birçok çiftçi 
kuruluşu tepki gösterdi. Çiftçi örgütleri, sanayicinin 
zamlara kılıf aradığını ileri sürdü. Tarlada 20-30 kuruşa 
satılan ürünün markette 2-3 liradan satıldığına işaret 
eden üretici de para kazanamamaktan şikayetçi. Uzman-
lara göre fiyatlardaki artışta üretimin azalması gibi gerçek 
nedenler olduğu kadar spekülatif nedenler de var. Ayrıca 

tarımsal ürünlerin ‘yatırım aracı’na dönüşmesi de etkili. Karadeniz’de doktorlar, mühendisler fındık alarak bir 
kenara koyuyor!

22.08.2014 Dünya Gazetesi Haberi



 MUĞLA ODALARI BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ`NE 
BEKLENTİLERİNİ AKTARDI

Muğla Odaları, Muğla Odaları’nın Büyükşehir Belediyesi’nden beklentileri ve Güneybatı Türkiye 
Güneş Enerji Teknopolis Projesi sunumu konularını görüşmek için Muğla Ticaret ve Sanayi 

Odası’nın ev sahipliğinde bir araya geldiler.

Toplantıya katılan FTSO Meclis Başkanı Osman Çıralı, Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan ve Yönetim 
Kurulu Üyesi Adnan Bakırcı, Fethiye’nin büyükşehir belediyesinin sorumluluğunda olan öncelikli sorunları 
ve çözüm önerilerini sunarak, hazırlanan dosyayı ortak raporda yer alması amacıyla MUTSO yetkililerine 
teslim ettiler. Hazırlanan dosyada belirtilen sorunlar ve çözüm önerileri arasında Fethiye kruvaziyer limanının 
yapılması, Kaya Köyü’nün imar ve restorasyonu, turizmde altyapı eksiklikleri, Fethiye Limanı’nın kirliliği yer 
alıyor.

Muğla Ticaret, Sanayi ve Deniz Ticaret Odaları yöneticileri, Güneybatı Türkiye Güneş Enerji Teknopolis 
Projesi sunumu ile Muğla Odaları’nın Büyükşehir Belediyesi’nden beklentileri konularını görüşmek için 18 
Ağustos Pazartesi günü saat 17.00’de Muğla Ticaret ve Sanayi Odası’nın ev sahipliğinde bir araya geldiler.

Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası’ndan Meclis Başkanı Osman Çıralı, Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan 
ve Yönetim Kurulu üyesi Adnan Bakırcı’nın   katıldığı toplantıya Muğla Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Bülent 
Karakuş, Bodrum Ticaret Odası Başkanı Mahmut Kocadon, Marmaris Ticaret Odası Başkanı Mehmet Baysal, 
Milas Ticaret Odası Başkanı Reşit Özer, Muğla Ticaret Borsası Başkanı Hasan Gökmen, DTO Bodrum Şube 
Başkanı Gündüz Nalbantoğlu, MUTSO Yönetim Kurulu üyesi Mehmet Dişcigil, BTO Yönetim Kurulu Üyeleri 
İlvan Ersan, İbrahim Akkaya, MTO Yönetim Kurulu Üyesi Mustafa Yüksel katıldı.

-Haberin devamı için lütfen web sitemizi ziyaret ediniz. www.fto.org.tr



 MESLEKİ EĞİTİME ÖNEM VERİLMELİ

Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Genel 
Sekreteri Füsun Şahin ve AR-GE  ve 

Uluslararası İlişkiler biriminden Meltem Şimşek 
Seydikemer, İlçe Milli Eğitim Müdürü Ferah San 
ve Seydikemer Kaymakamı Muammer Köken’i 
ziyaret ederek kısa adı MELİG olan “Meslek 
Lisesi İşinin Güvencesi Projesi” hakkında bilgi 
verip destek  istediler. 

Fethiye ve Seydikemer’de iş piyasasının 
ihtiyaçlarının karşılanması amacıyla mesleki 
ve teknik eğitimin kalitesini arttırmaya yönelik 
olarak FTSO tarafından hazırlanan ve AB’den 240 
Bin Avro hibe desteği almaya hak kazan MELİG 
Projesiyle  iş dünyası ile eğitim kurumlarını 
buluşturmasının hedeflendiği dile getirildi.

FTSO Genel Sekreteri Füsun Şahin tarafından 
ziyaretlerde dile getirilen turizm piyasasının işgücü 
ihtiyacının karşılanması amacıyla Fethiye ve Seydikemer’e 
hitap eden bölgesel büyüklükte bir turizm otelcilik okulu 
açılması fikri Kaymakam Muammer Köken ve İlçe Milli 
Eğitim Müdürü Ferah San tarafından kabul gördü.

MELİG projesi hakkında bilgi verilen ziyaretler 22 
Ağustos Cuma günü yapıldı. Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası 
Genel Sekreteri Füsun Şahin ve  AR-GE  ve Uluslararası  
İlişkiler biriminden Proje Koordinatörü Meltem Şimşek 
ilk ziyareti Seydikemer İlçe Milli Eğitim Müdürü Fe-
rah San’a yaptılar. Meslek Lisesi İşinin Güvencesi Projes-
inin temel amacının, mesleki ve teknik eğitimin kalitesinin artırılması ile iş dünyası ile eğitim kurumlarının 
buluşturulması olduğunu belirten FTSO Genel Sekreteri Füsun Şahin: “İlçemizde mesleki ve teknik eğitim 
veren okullar ile işletmeler arasında bağın güçlendirilmesi gerekiyor. İş dünyasının ihtiyacı olan ara eleman 
ihtiyacının karşılanması için okulların ve iş dünyasının aynı dili konuşması, ihtiyaçlarını tanımlanması ve 
bunları giderecek yönde birlikte adımlar atması gerekiyor. Öte yandan mesleki ve teknik eğitimin kalitesinin 
arttırılması için müfredat başta olmak üzere altyapı ve ekipman eksikliğinin giderilmesi zorunlu.

-Haberin devamı ve ayrıntılar için lütfen web sitemizi ziyaret ediniz. www.fto.org.tr 



 FETHİYE İŞLETME FAKÜLTESİ İÇİN BİR ADIM DAHA

Fethiye Yükseköğretim Kurumları Yaptırma Yaşatma ve Destekleme Derneği,  Muğla Sıtkı Koçman 
Üniversitesi Fethiye İşletme  Fakültesi B Blok kaba inşaatının yapımı  için Çapa inşaat ile 14.08.2014 

tarihinde sözleşme imzaladı. 

Turizm  ve tarım sektörünün ağırlıklı olduğu ilçemizin  bir kültür ve öğrenci şehri yapılması, geleceğin 
Fethiye Üniversitesi’nin temellerinin atılması konusundaki çalışmalara destek olmak  amacıyla ,Fethiye Ticaret 
ve Sanayi Odası,Fethiye Esnaf ve Sanatkarlar Odası, Fethiye Belediyesi ile hayırsever işadamları tarafından 
07.09.2012 tarihinde kurulmuş olan Fethiye Yükseköğretim Kurumları Yaptırma Yaşatma ve Destekleme 
Derneği, 08.05.2014 tarihinde  Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi ile  Fethiye İşletme Fakültesi B blok ‘unun  
yapımına  ilişkin protokol imzaladı.

İmzalanan protokol sonrası çalışmalarına hız kesmeden  devam eden  dernek, inşaatın bir an önce 
yapılması konusunda fiyat tekliflerini aldı ve en uygun fiyatı veren  ÇAPA İNŞAAT firması ile 14.08.2014 tari-
hinde Fethiye’miz için  tarihi öneme sahip olan İşletme Fakültesi B Blok kaba inşaatının yapımı sözleşmesini 
imzalandı.

Sözleşme imza töreninde dernek başkanı Erdoğan Gavcar; “Tek amacı Fethiye’mizi kültür ve  öğrenci 
şehri  yapmak için  kurulan  Fethiye Yükseköğretim Kurumları Yaptırma Yaşatma ve Destekleme Derneği, 
İşletme Fakültesi’nin yapımını üstlendiği B Blok hizmet  binasını bir  an  önce Fethiye’mize kazandırmayı 
hedeflemektedir. Fethiyeli hayırseverlerin  bu zamana  kadarki derneğe olan  destekleri son derece  önem-
liydi. Bu nedenle Fethiye’mize yeni bir  değer  katmak, geleceğin Fethiye Üniversitesi ile beraber ilçemizin 
kültür ve  öğrenci şehrine  dönüşmesini sağlamak  adına Fethiye Yükseköğretim Kurumları Yaptırma Yaşatma 
ve Destekleme Derneği, Fethiye’li hayırseverlerin desteğine herzamankinden daha  çok ihtiyaç duymaktadır” 
dedi. 



“FTSO SATIŞ BECERİLERİMİ GELİŞTİRİYORUM”

KİMLER BAŞVURMALI ?

·Müşteriyle iletişime geçen tüm satış personeli.

·Satış yöneticisiyim, işime yeni neler katabilirim diyenler ve bu eğitimi merak edenler.

PROGRAMIN KATILIMCILARA SAĞLAYACAĞI FAYDALAR?

·Hızla değişen yaşam ve iş dünyası koşullarında müşteriye yaklaşımdaki değişmeler ve geleceğin şirketlerindeki 
bakış açısı hakkında bilgi sahibi olarak kendi rollerini ve bakış açılarını yeniden yapılandırabilecekler,

·Müşteri mutluluğunun, kurumları ve kendileri için ne denli önemli olduğunun farkına varacaklar ve müşteri 
mutluluğunun temel ilkeleri konusunda bütünsel bir bakış açısı geliştirecekler,

·Hizmette kaliteyi belirleyen boyutlar hakkında bilgi sahibi olacak, kaliteli hizmet üretme konusunda olumlu 
tutum geliştirecekler,

·Satış sürecinde sonuç odaklı hareket etme becerilerini geliştirecekler,

·Kendi kurdukları müşteri ilişkileri ve yaşadıkları satış süreçleri hakkında özdeğerlendirme yaparak geliştirme 
yönünde olumlu tutum oluşturabilecekler,

·Müşteri bağlılığı yaratmayı sağlayacak altın önerilere ulaşabileceklerdir.

Not: Eğitim programının sonunda katılımcılara konuyla ilgili bilgiler içeren bir “Kitap” ve “Katılım Belgesi” 
verilecektir.

TARİH: 20 Eylül 2014 (Son Kayıt Tarihi: 16 Eylül)
SÜRE: 7 Saat (1 gün)
YER: Yacht Boutique Hotel
SAAT: 09:30 -16:30
ÜCRET: 50TL. 
EĞİTMEN: Ayşe Demirbaş, POET, Eğitim, İletişim ve Performans 
Yönetimi Danışmanı
Bilgi ve Kayıt İçin: 614 11 15-Dhl 122 veya deren.karasu@fto.org.tr



PERAKENDE SATIŞLARDA BÜYÜME EĞİLİMİNİN ÜZERİNDE BİR ARTIŞ VAR

Türkiye İstatistik Kurumu her ay perakende sektöründeki satış rakamlarını topluyor, yayınlıyor.Bu 
bilgiler sayesinde hane halkının talebi nasıl değişiyor, güveni ne durumda, ekonomide işler nasıl gibi 

önemli konularda bilgi sahibi oluyoruz.

Perakende satışların hacmi, büyüklüğü önce iç talebin ne durumda olduğunu gösterir. Sonra da üretim 
eğilimini ortaya koyar.Bizde rakamlarla ilgilenmeyenler bile ekonominin durumunu öğrenmek istediklerinde, 
“piyasa nasıl?” diye sorarlar. Eğer cevap “yaprak kımıldamıyor” şeklinde ise işler kötüdür.

Perakende satış hacmi genelde tüketicinin para harcama gücünün de göstergesidir. Perakende satış 
hacminin artması tüketicinin gelirinin veya kredi kullanma imkanının artmasına bağlıdır.Sabit fiyatlarla 
perakende satış hacmi 2011 yılında ortalama yüzde 8.9, 2012 yılında yüzde 5.3 ve 2013 yılında yüzde 4.1 
büyümüştü. 2014 yılının ilk 6 ayında yıllık büyüme yüzde 5.2 oldu.

Geçen yıl haziran ayında yıllık artış yüzde -4.5 idi.

Bu yılın ilk yarısında gıda, içecek ve tütün harcamalarında yıllık yüzde 8.9 artış dikkati çekiyor. Son 
4 yılın en yüksek yıllık gıda, içecek ve tütün harcama artışı bu yıl gerçekleşti.Genelde bu yılın ilk yarısında 
perakende satışları bütünü ile 2013 yılı satışlarının üzerinde.

25.08.2014 Dünya Gazetesi Tevfik Güngör Haberi



MADENCİLİK VE ULAŞTIRMA SEKTÖRLERİNDE 
YÜKSEK YOĞUNLAŞMA BELİRLENDİ

Madencilik ve taş ocakçılığı ile ulaştırma ve depola-
ma sektöründe ‘çok yüksek yoğunlaşma’ belirlendi. 

Toptan ve perakende ticaret ile inşaat sektörlerinde ise ‘düşük 
derecede yoğunlaşma’ tespit edildi.

Türkiye İstatistik Kurumu, 2012 yılına ilişkin Yıllık Sa-
nayi ve Hizmet İstatistikleri (YSHİ) araştırması sonuçlarını 
açıkladı. Araştırma kapsamında girişimler, 515 farklı sınıfta 
değerlendirildi. Buna göre, yoğunlaşma, 110 sınıfta ‘çok yüksek’, 
87 sınıfta ‘yüksek’, 91 sınıfta ‘orta’, 227 sınıfta ise ‘düşük’ derecede 
gerçekleşti. İmalat sanayi sektöründe, faaliyet sınıflarının yüzde 

25.9’unda çok yüksek derecede yoğunlaşma gerçekleşti. Toptan ve perakende ticaret sektöründeki sınıfların 
yüzde 71.4’ünde, inşaat sektöründeki sınıfların yüzde 81’inde düşük derecede yoğunlaşma belirlendi.

 Madencilik ve taş ocakçılığındaki sınıfların yüzde 42.9’unda, ulaştırma ve depolama sektöründeki 
sınıfların yüzde 33.3’ünde çok yüksek yoğunlaşma gözlemlendi. Araştırma kapsamındaki girişimlerin yüzde 
40.3’ü toptan ve perakende ticaret, yüzde 15.8’i ulaştırma ve depolama, yüzde 12.7’si imalat sanayi faaliyetin-
de bulundu. İmalat sanayi kısmında gerçekleşen cironun toplam ciroya oranı yüzde 28.8 olarak gerçekleşti. 
Toptan ve perakende ticaretinden elde edilen cironun toplam ciroya oranı ise yüzde 43.8 oldu.
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KONUT ALIRKEN ULAŞIMA BAKIYORUZ

Emlak Konut’un hazırladığı ‘Gayrimenkul ve 
Konut Sektörüne Bakış’ raporuna göre Türk 

halkının ev alırken yüzde 38.7’lik oranla en çok ulaşım 
kolaylığına dikkat ettiği belirtiliyor. Yüzde 22.8’le sosyal 
çevre ikinci sırada yer alırken, yüzde 8.1’lik oranla depreme 
dayanıklılık ve sağlamlığa önem verme ise üçüncü sırada 
yer aldı. Bulunduğu yer ve semt dördüncü sırada, otopark 
beşinci, fiyat ise 6 sırada yer aldı. Raporda yeşil alan isteği 
yedinci sırada yer alırken, bunu sırasıyla sosyal imkanlar, 
güvenlik, yeni bina ve aidat izledi.
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